
   
7. december 2023 

 
 

Referat fra mødet, onsdag den 6. december 2023 

kl. 17.00 – kantinen 
 

 

Dagsorden:  
  

 

1.) Ordstyrer: Connie 

1. a) Nyt fra driften 

2.) Godkendelse af referat fra bestyrelsesmøde - november 

3.) Meddelelser 

4.) Udstyr til bestyrelsen 

5.) Ordet er dit 

6.) Kassererens meddelelser 

7.) Meddelelser fra nedsatte udvalg: 

 - Selskabslokaleudvalg 

 - Grønne områder 

 - Parkeringsudvalg 

 - Legepladsudvalg 

 - Vaskeriudvalg 

 - Arrangement og Aktivitetsudvalg  

 - Solcelleudvalg 

 - Følgegruppe (2-5) 

 - Arbejdsgruppe vedr. badeværelser og stigestrenge (afd. 1) 

8.) Nyt fra Bydelsforeningen 

9.) Evt. 

 

 

 

Ad.1  Connie 

 

Ad. 2 Referatet fra november blev godkendt 

 

Ad. 3 Meddelelser 

 

Lokaludvalget – manglende busdrift 

Der vil blive udarbejdet en støtteskrivelse fra lokaludvalget vedr. den manglende 

busdrift. 

 

Postkort – vedr. reklamer virker de?  

Der er lidt forskellige holdninger til om de virker. 

Nogen mener at konstatere, at der er færre reklamer. 

Man kan evt. smide et kort ind, der hvor der er problemer. 

Så skal der nok bestilles flere postkort. 

 

Ad. 4 Udstyr til bestyrelsen 

Hvis man som aktivt bestyrelsesmedlemmer mangler noget IT-udstyr har vi 

mulighed for at indkøbe disse. 



   
Hvert enkelt bestyrelsesmedlem bedes derfor forud for næste møde sende deres 

ønsker om udstyr til Karin. 

Skriv en mail om hvad du mangler for at kunne arbejde i bestyrelsen.  

På næste møde vil der så blive taget stilling til hvad der kan bevilliges.  

 

Ad. 5  Ordet er dit.  

Der var en del snak om huller der ikke er afdækket, manglende busruter og ikke 

mindst hvad der sker i forhold til den fysiske helhedsplan 2-5 

Der er stort behov for at få mere information, samtidig med at det opleves, at den 

information, der gives ikke bliver læst. Til de møder der bliver holdt, er der få til 

stede. 

 Hvordan kan vi afhjælpe, at beboerne ikke synes de får tilstrækkelig information. 

Der blev talt om at nedsætte et kommunikationsudvalg. Vil blive taget op på næste 

møde. 

 

Ad. 6 kassererens meddelelser 

 Der er brugt penge til gaver, møder og julegaver. 

 

Ad. 7  meddelelser fra nedsatte udvalg 

 

 Selskabslokalet 

 Fjernbetjeninger er fjernet og fremadrettet skal man specifikt bede om dem. 

 Der skal et nyt modul og nye mikrofoner. 

 Det er også på tale med noget vægdekoration. Evt. fotos. 

Der skal tjekkes bedre op på lokalet og der skal udarbejdes en plan for hvad der skal 

tjekkes og hvem der skal gøre det. (udvalget) 

Sagen sendes til viderebehandling i udvalget. 

 

 Grønne områder 

 Intet 

 

 Parkering  

 Råskitse udsendt. Der skal være møde med et P-firma kommende onsdag. 

 

 Vaskerier 

 Der er møde i vaskeriudvalget den 12. december/ aflyst ny mødedato fundet. 

 

 Juletræsfest 

 Der er 52 tilmeldte. Det er alt for få i forhold til de udgifter der er. 

Næste år skal julefejringen omtænkes og der skal laves mere beskedne arrangementer 

evt. i forbindelse med kulturhuset. Julefester tages op i starten af det nye år. 

 

Følgegruppemøde helhedsplaner 1-5 

Der arbejdes videre med solceller.  

Der vil den 17. januar være et orienteringsmøde på skolen vedr. helhedsplanerne. 

 

 Vi skal huske IT udvalg  

 

Ad. 8 Nyt fra Bydelsforeningen 

Bydelsforeningen skal sammensættes på en anden måde. 

Fremadrettet skal SAB have 4 pladser.  

Fremover vil SABs repræsentation bestå af Yohannis, Pernille Katharina og John B 

Sørensen.  



   
 

Der er stadig meget snak om affaldssortering. 

Hvordan løses problemet? 

Lukning af skakte og alle de afledte problemer i den forbindelse. 

Afledt af ovenstående blev der talt om, hvordan man får en bedre 

sammenhængskraft. Arrangementer i gårdene mm.  

 

 

 

 

 


